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27 kwietnia w trakcie sesji absolutoryjnej ciechociƒscy radni ocenili wykonanie bud˝etu gminy
w roku 2005. Ponad 2,6 miliona z∏otych nadwy˝ki i przeprowadzone w roku ubieg∏ym inwestycje
sprawi∏y, ˝e g∏osujàcy nie mieli wàtpliwoÊci. Burmistrz otrzyma∏ absolutorium jednog∏oÊnie. Nie by-
∏a to jedyna dobra wiadomoÊç w trakcie obrad. Miasto otrzyma∏o z bud˝etu paƒstwa ponad 2 miliony
na popraw´ i modernizacj´ infrastruktury uzdrowiskowej. Radni zaj´li si´ te˝ podzia∏em cz´Êci rezer-
wy bud˝etowej.

By∏o to ju˝ czwarte g∏osowanie i ostatnie g∏osowa-
nie nad udzieleniem absolutorium w tej kadencji. W
trakcie przedstawiania przez burmistrza informacji o
wykonaniu bud˝etu zebrani na sesji us∏yszeli, ˝e bud-
˝et zosta∏ zrealizowany w ca∏oÊci. Dzi´ki trwajàcym
ca∏y rok zabiegom rok bud˝etowy 2005 uda∏o si´
zamknàç nadwy˝kà 2.617.100 z∏. Tak du˝a nadwy˝ka
to efekt oszcz´dnoÊci i pozyskanych z zewnàtrz fun-
duszy. Kwota ta pozwoli, zgodnie z wczeÊniejszymi
zapowiedziami, zrezygnowaç miastu z zaciàgni´cia
kredytu na sp∏at´ zaciàgni´tej po˝yczki. Do wykonania
bud˝etu nie mia∏a te˝ zastrze˝eƒ Regionalna Izba Ob-
rachunkowa, opinia przedstawiona na sesji by∏a bar-
dzo pozytywna. Za du˝à gospodarnoÊç burmistrza
Leszka Dzier˝ewicza chwali∏ przewodniczàcy komisji
bud˝etowej Wies∏aw Strzy˝ewski: - Nie dopatrzyliÊmy
si´ b∏´dów, ani nieprawid∏owoÊci, chcia∏bym pogra-
tulowaç pani skarbnik wzrostu dochodów o 4,16%,
spadku wydatków o 3,19% i ˝yczyç, by co najmniej
tak dobre wyniki zosta∏y uzyskane tak˝e w tym roku
bud˝etowym. Wynik g∏osowania by∏ jednomyÊlny,
radni jednog∏oÊnie udzielili burmistrzowi absoluto-
rium. - Traktuj´ wynik tego g∏osowania, jako mój
osobisty sukces - nie kryjàc wzruszenia, dzi´kowa∏
burmistrz. - Ten wynik jest podsumowaniem trzech i
pó∏ lat naszej wspólnej pracy na rzecz Ciechocinka.
Jestem g∏´boko przekonany, ˝e dokonania tej kaden-
cji przez osoby obiektywne b´dà przyj´te jako dobrze
s∏u˝àce dla naszego miasta.

Wynik g∏osowania nie by∏ jedynà dobrà informa-
cjà. W trakcie podzi´kowaƒ burmistrz przekaza∏ wia-
domoÊç o przekazaniu przez minister finansów Zyt´
Gilowskà ponad dwóch milionów z∏otych (2.018 tys.
z∏) dotacji, które b´dzie mog∏a zostaç przeznaczona
na popraw´ i modernizacj´ infrastruktury uzdrowis-
kowej miasta. Sà to pieniàdze pochodzàce ze zwrotu
op∏aty uzdrowiskowej. Zgodnie z obowiàzujàcym
prawem taki zastrzyk Ciechocinek b´dzie otrzymywa∏
corocznie, a wysokoÊç dotacji b´dzie obliczana na
podstawie kwoty zebranych op∏at. O podziale pozys-
kanych Êrodków zdecydujà radni, jednym z planowa-
nych zadaƒ b´dzie zapowiadany i oczekiwany przez
wielu remont muszli koncertowej. Na zadanie to miasto
otrzyma∏o te˝ 80 tys. z∏ z puli Wojewódzkiego Kon-
serwatora Zabytków, na rozpatrzenie czeka wniosek

z∏o˝ony w Ministerstwie Kultury i Dziedzictwa Naro-
dowego.

Radni podj´li te˝ decyzj´ o wprowadzeniu do
bud˝etu darowizn pozyskanych przez szko∏y oraz
podziale rezerwy bud˝etowej. Po 5 tys. z∏ przeznaczono
na zwrot kosztów dojazdów niepe∏nosprawnego dzie-
cka do szko∏y, zakup dwóch huÊtawek do ogródków
jordanowskich oraz na zakup dwóch profesjonalnych
koszy, które po uzyskaniu zgody konserwatora zabyt-
ków b´dà mog∏y zostaç zamontowane w parku Sos-
nowym. Pozytywnie ustosunkowano si´ te˝ do proÊ-
by z∏o˝onej przez ks. pra∏ata Grzegorza Karolaka i
cz∏onków Rady Parafialnej: radni wyrazili zgod´ na
zakup materia∏u, z którego zostanie wykonany obelisk
upami´tniajàcy papie˝a Jana Paw∏a II.

Jednog∏oÊnie podj´to te˝ decyzj´ w sprawie uho-
norowania Medalem im. Stanis∏awa Staszica ciecho-
ciƒskich stra˝aków. Radni podj´li uchwa∏´ o odzna-
czeniu druhów: Leszka Bratkowskiego, Adama Szcz´-
snego oraz Dariusza Dzi´gielewskiego, medal otrzy-
ma∏ te˝ Zarzàd Ochotniczych Stra˝y Po˝arnych w War-
szawie.

W trakcie sesji nie zabrak∏o te˝ dyskusji na tema-
ty bie˝àce. Interpelacja z∏o˝ona przez radnego Walde-
mara Âwieczkowskiego dotyczàca decyzji w sprawie
likwidacji jednej z obecnych klas pierwszych Szko∏y
Podstawowej nr 1 doprowadzi∏a do wymiany zdaƒ
pomi´dzy dyrektor szko∏y El˝bietà Baryzà a radnymi,
którzy chcieli uczestniczyç w spotkaniu zorganizowa-
nym przez dyrektor z rodzicami uczniów wspomnia-
nej klasy. Radni dociekali, dlaczego nie zostali wpusz-
czeni na spotkanie. - Moim zdaniem mia∏am prawo
jako dyrektor spotkaç si´ z rodzicami na terenie szko-
∏y, aby porozmawiaç spokojnie na temat zaistnia∏ej
sytuacji - broni∏a swoich racji El˝bieta Baryza. - My
zostaliÊmy zaproszeni do szko∏y, która jest miejscem
publicznym i nie przyszliÊmy robiç tam ˝adnej rewo-
lucji. Czy stwierdzenie, ˝e nasza obecnoÊç powinna
byç poparta wczeÊniejszym zaproszeniem (dyrektora
szko∏y przyp. red.) oznacza, ˝e wolno nam si´ poja-
wiç w szkole tylko w takich sytuacjach - pyta∏ rady
Jerzy Draheim. Ostatecznie klasa nie zostanie rozwià-
zana pomimo faktu, ˝e pozosta∏o w niej jedynie 15
osób.

Burmistrz odpowiedzia∏ te˝ na list otwarty dotyczà-
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cy zaniechania realizacji budowy sali gimnastycznej oraz cz´Êci ulic i rezygnacji z
wydania obligacji komunalnych skierowany przez przedstawicieli ciechociƒskie-
go ko∏a Platformy Obywatelskiej. Autorzy listu postulowali wstrzymanie si´ od
wspomnianych inwestycji, aby zabezpieczyç Êrodki na pokrycie wk∏adu w∏asne-
go niezb´dnego do skorzystania z funduszy przyznawanych przez Uni´ Europejs-
kà w latach 2007 - 2013.  - Chcàc zrealizowaç postulaty autorów listu, inwestycje
zwiàzane z rozwojem naszego miasta powinny zakoƒczyç si´ w trzecim roku ka-
dencji. Czwarty ze wzgl´du na zbli˝ajàce si´ wybory powinien byç rokiem stag-
nacji - dowodzi∏ burmistrz. Nie mo˝na dopuÊciç do sytuacji, w której, czekajàc na
og∏oszenie programu UE, nie realizujemy ˝adnych zadaƒ, poniewa˝ nie mamy
gwarancji, kiedy zostanà og∏oszone programy, z których Ciechocinek b´dzie móg∏
skorzystaç. - PowinniÊmy realizowaç zaplanowane w bud˝ecie zadania, a jednoczeÊ-
nie staraç si´ o zapewnienie dodatkowych Êrodków  - podkreÊla∏. Burmistrz bro-
ni∏ te˝ obligacji komunalnych, dowodzi∏, ˝e sà one ni˝ej oprocentowane od kre-
dytów, zwróci∏ te˝ uwag´ na fakt, ˝e Êrodki w ramach obligacji mo˝na uruchamiaç
w zale˝noÊci od wyst´pujàcych potrzeb.

  Jakub Giza

1 maja nie musi kojarzyç si´ ju˝ tylko i wy∏àcznie ze Âwi´tem pracy, od dwóch
lat jest to te˝ dzieƒ wstàpienia Polski do Unii Europejskiej. W∏aÊnie z tej okazji w
muszli koncertowej w parku Zdrojowym odby∏ si´ koncert „Kujawsko - Pomorskie
w sercu Europy” i rzeczywiÊcie serca tych, którzy pomimo nienajlepszej pogody
zdecydowali si´ przyjÊç do parku zabi∏y szybciej.

Koncert organizowany wspólnie przez Radio PiK, Urzàd Marsza∏kowski Woje-
wództwa Kujawsko – Pomorskiego rozpocz´∏o krótkie wystàpienie marsza∏ka
województwa - Waldemara Achramowicza oraz burmistrza Ciechocinka Leszka
Dzier˝ewicza. Obaj witajàc goÊci przypomnieli o rocznicy i korzyÊciach p∏ynàcych
z naszego cz∏onkostwa w Unii Europejskiej. Dalsza cz´Êç transmitowanego na
antenie Radia PiK Koncertu nale˝a∏a ju˝ do muzyków.

Krótki program muzyczny zaprezentowali uczniowie z I Liceum w Nakle, od-
Êpiewana „Oda do radoÊci” by∏a utworem, którego nie mog∏o zabraknàç na takiej
imprezie. Po kilkunastu minutach scena nale˝a∏a ju˝ do ciechociƒskiej, pe∏nolet-
niej (zespó∏ obchodzi 18 urodziny) Zdrowej Wody. Dynamiczne rock’n’rollowe
utwory z najnowszej p∏yty „Mi´dzy m´˝czyznà a kobietà” oraz stare, dobrze zna-
ne wszystkim hity takie jak „Piwo”, „Wino”, czy „Nie opuszczaj tego miasta” spra-
wi∏y, ze pomimo deszczu do parku Êciàga∏o coraz wi´cej osób, a po zakoƒczeniu
koncertu publicznoÊç nie chcia∏a pozwoliç zespo∏owi na zejÊcie ze sceny.

CoÊ dla siebie znaleêli te˝ coÊ mi∏oÊnicy muzyki francuskiej. Zaproszeni przez
Jana Tylmana Joanna Stefaƒska – Matraszek i znany z telewizyjnych seriali aktor
Robert Kudelski zabrali publicznoÊç w Êwiat bardziej nastrojowych i romantycz-
nych piosenek francuskich. Pomi´dzy kolejnymi koncertami na scenie pojawili si´
te˝ przedstawiciele grupy rekonstrukcyjnej, ubrani w kompletne stroje wojskowe
z epoki napoleoƒskiej.

Deszcz powoli przesta∏ padaç a jako ostatni na scenie pojawi∏ si´ zespó∏ ˚u-
ki. Kapela, która od lat wykonuje utwory The Beatles raz Czerwonych gitar. Dos-
konale znane i lubiane przez publicznoÊç w niemal ka˝dym wieku utwory zam-
kn´∏y wieczór poÊwi´cony drugiej rocznicy wstàpienia naszego kraju do Unii
Europejskiej.

   Red.


